



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



27-29 March 2010
27-29 mars 2010

DUBAI

United Arab Emirates

EXPATRIATE ISSUES IN
THE EMERGING MARKETS

CHALLENGES D'EXPATRIÉS DANS
LES MARCHÉS ÉMERGENTS



With the support of / Avec le soutien de



FRAGOMEN

CRAMER - SALAMIAN
AVOCATS



the global voice of
the legal profession

ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS - INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

Introduction



The AIJA Corporate Immigration Law Sub-Commission (sub-commission of International Business Law Commission) is proud to invite you to a unique seminar entitled “Expatriate Issues in the Emerging Markets”. This seminar, aimed at an international audience and joined by both the Labour Law Commission and Tax Law Commission, shall take place on 27-29 March 2010 in the futuristic city of Dubai, United Arab Emirates.

The purpose of this joint seminar is to examine and discuss the (international) legal issues of expatriates (‘Expats’) and their employers in the field of immigration, labour and tax law **to the emerging markets, especially to the so-called ‘BRIC countries’** (i.e. Brazil, Russia, India and China).

From an immigration law perspective, the question of how to transfer assignees to these emerging markets will be explored. From a labour law perspective, employment and social security issues will be discussed. And last, from the tax law perspective, what are the tax implications? This international format, with speakers from India, China and Dubai itself, guarantees a lively debate between lawyers, employers and Expats!

Also, with the current economic situation, what are the legal implications when leaving the emerging markets? This issue is addressed in the slot session of the seminar.

The event will contribute to closer cooperation between the three AIJA law commissions in the field of international

law and shall lead to a broadening of the delegates’ international network.

The workshops and presentations at the Dubai seminar will be of particular interest to all experienced as well as young lawyers, in-house counsels and professionals, interested and involved in expatriate issues in the emerging markets. Besides updating your knowledge, it provides you with the opportunity to network and enjoy the beautiful city of Dubai with its famous Skyline, pristine beaches, amazing shopping malls and one-of-a-kind nightlife.

As one of the leading emerging markets city of the world, Dubai has enjoyed an important economic boost over the last two decades and hosts many Expats from all over the world. It is therefore the best place to hold this seminar.

The social program will, be a combination of Dubai’s best culture, nightlife and gastronomy.

Do not miss the opportunity to be part of AIJA’s first ever event in the GCC and register now!

We look forward welcoming you at the heart of Dubai’s most exciting district in Dubai: Downtown Burj Dubai, a stone throw away from Dubai Mall, the largest Mall in the World, and Burj Dubai, the highest tower ever built!





La sous-commission AIJA *Droit de l'immigration* (sous-commission de la Commission AIJA Droit international des affaires) est fière de vous inviter au séminaire intitulé «Challenges d'expatriés dans les marchés émergents».

Destiné à une audience internationale et organisé conjointement avec les commissions AIJA *Droit du travail* et *Droit fiscal*, ce séminaire aura lieu les 27-29 Mars 2010 à Dubaï, Émirats Arabes Unis.

Le but de ce séminaire est d'examiner et de discuter les challenges juridiques (internationaux) auxquels sont confrontés les expatriés et leurs employeurs **dans les marchés émergents, en particulier dans les pays «BRIC»** (en l'occurrence le Brésil, la Russie, l'Inde et la Chine), dans les domaines du droit de l'immigration, du droit du travail et du droit fiscal.

Du point de vue du droit de l'immigration, la question du transfert d'employés vers ces marchés émergents sera au centre des débats. Du point de vue du droit du travail, l'emploi et les questions de sécurité sociale seront discutés. Les complications d'ordre fiscal seront également abordées. Enfin, avec la situation économique actuelle, quelles sont les implications juridiques au moment de quitter les marchés émergents ? Cette question sera largement débattue.

Le format international du séminaire, avec des orateurs venus notamment d'Inde, de Chine et des Emirats Arabes

Unis, garantit des débats animés entre avocats, employeurs et expatriés!

Adressé à tous juristes – qu'ils soient jeunes avocats ou praticiens chevronnés, juristes d'entreprise ou indépendants – intéressés et/ou amenés à traiter des questions d'expatriés dans les marchés émergents, ce séminaire contribuera à renforcer la coopération entre les trois commissions AIJA susmentionnées dans le domaine du droit international. Il offre par ailleurs excellente possibilité d'élargir son réseau de contacts.

Et ceci dans la magnifique ville de Dubaï ! Connue entre autre pour ses constructions démesurées, ses nombreux centres commerciaux et ses plages immaculées, Dubaï est également l'un des principaux marchés émergents mondiaux avec un développement économique sans précédent au cours des deux dernières décennies. Dubaï accueille par ailleurs de nombreux expatriés de toutes origines, ce qui en fait le lieu idéal pour l'organisation de ce séminaire.

Le programme social sera naturellement à la hauteur, combinant culture locale, vie nocturne et la gastronomie.

Dès lors, n'hésitez plus et inscrivez-vous! Nous nous réjouissons de vous accueillir au cœur du quartier branché le plus branché de la ville, Downtown Burj Dubai, à un jet de pierre du Dubaï Mall, le plus grand centre commercial du monde, et du Burj Dubaï, la plus haute tour jamais construite!



Programme

Saturday, 27 March 2010

- 18.00 Registration at The Palace – The Old Town Hotel
- 19.00 Welcome cocktail at FAI lounge, The Palace, hosted and sponsored by Fragomen Global LLP

Sunday, 28 March 2010

- 9.00 Registration at The Palace – The Old Town Hotel
The Palace – The Old Town
Downtown Burj Dubai
- 9.30 **Welcome addresses and introduction**
Opening speaker **Mr Saverio Lembo**, President AIJA
Opening speaker **Mr Dirk Nuyts**, Secretary General AIJA
Mr Mark Beer, Registrar at DIFC Court, Senior administrative officer of the Judicial Authority of the DIFC courts
- 10.00 **WORK SHOP I**
Immigration Issues in Emerging Markets: What are the immigration formalities to be completed when transferring employees to the emerging markets/BRIC countries?
Speaker: **Mr Murtaza Khan**, Practice Leader, Fragomen FZ LLC, Fragomen (UAE) LLC
Speaker: **Ms Mona Chawla**, immigration lawyer, Solicitor, Optimus Law Group, London/ UK
- 11.15 Coffee Break
- 11.30 **WORK SHOP I – continued**
Speaker: **Ms Najat Ferchachi**, Expat with Dubai Chamber of Commerce
Panel discussion between speakers on immigration obstacles, bureaucracy, authorities
Q&A session
- 12.30 Lunch at Asado, the Palace
- 14.00 **WORK SHOP II**
Labour Law issues in Emerging Markets: The challenging balance between maximizing the benefits of an Emerging Market and the development of (inter)national labour laws?
Speaker: **Mr Stefan Nerinkx**: ‘Tailoring the International Employment Agreement?’
Advocaat-vennoot / Avocat-associé / Partner, Laga, Brussels / Belgium
Speaker: **Ms Martine Hoogendoorn**, Advocaat / Attorney-at-law, Van Mens & Wisselink N.V., Amsterdam, The Netherlands
- 15.15 Coffee break

- 15.30 **WORK SHOP II – continued**
Speaker: **Mr X** from Dubai Chamber of Commerce, ‘obstacles for employers’
(pending confirmation)
Panel discussion between speakers on labour issues, bureaucracy, authorities
Q&A session
- 16.30 **General outline discussion: ‘All together, is it advisable to localize employees? What about legal status, employment / labour law impact?’**
Introduction provided by discussion moderator
- 18.00 End of seminar day
- 19.30 Dinner at Aquara terrasse, Dubai Marina Yacht Club

Monday, 29 March 2010

- 9.00 **WORK SHOP III**
Tax Law Issues in Emerging Markets
Speaker: **Mr Howard Hull**, International Tax Services Leader for Ernst & Young in the Middle East, Partner
Speaker: **Mr Clarence Ellis**, Deputy Director of Tax, Schlumberger Limited based in Dubai
Speaker: **Mr Michiel Groenland** (pending confirmation)
Attorney at law - Tax Lawyer, Benvolor Attorneys at law - Tax lawyers, Utrecht, The Netherlands
- 11.15 Coffee Break
- 11.30 **WORK SHOP III – continued**
Outline on Immigration, Labour and Tax law issues Farewell Dubai: ‘End of assignment; What are the legal implications when leaving?’
Panel discussion: Advantages / Disadvantages for Expatriates and employers
- 13.00 Closing Lunch Reception
- 14.30 End



Programme

Samedi 27 mars 2010

- 18.00 Enregistrement, The Palace – The Old Town
19.00 Cocktail de bienvenue, Fai lounge, The Palace
(sponsorisé par Fragomen Global LLP)

Dimanche 28 mars 2010

- 9.00 Enregistrement, The Palace – The Old Town
The Palace – The Old Town
Downtown Burj Dubai
- 9.30 **Mot de bienvenue et introduction**
Mr Saverio Lembo, Président de l'AIJA
Dirk Nuyts, Secrétaire Général de l'AIJA
Mr Mark Beer, Directeur du DIFC Court, En charge
de l'autorité judiciaire au sein du Dubai International
Financial Centre
- 10.00 **Work shop I**
**Challenges d'expatriés dans les marchés émergents :
Quelles sont les formalités pour transférer un employé
vers les marchés émergents/un pays BRIC?**
Intervenant : **Mr Murtaza Khan**, Practice Leader,
Fragomen FZ LLC, Fragomen (UAE) LLC
Intervenante : **Ms Mona Chawla**, avocate spécialisée en
droit de l'immigration, Avocate Associée, Optimus Law
Group
- 11.15 Pause café
- 11.30 **Work shop I (suite)**
Intervenante : **Ms Najat Ferchachi**, Expatriée au sein de la
Chambre de Commerce de Dubaï
Panel de discussion entre les divers intervenants
sur les obstacles bureaucratiques et administratifs à
l'immigration.
Session Q&R
- 12.30 Lunch, Asado, The Palace

- 14.00 **Work shop II**
**Challenges de droit du travail dans les marchés
émergents : Comment faire cohabiter les avantages des
marchés émergents et le développement des lois (inter)
nationales en matière de droit du travail ?**
Intervenant: **Mr Stefan Nerinx** : 'Vers des contrats de
travail internationaux sur mesure ?'
Avocat associé, Laga
Intervenante : **Ms Martine Hoogendoorn**, Avocate
associée, Van Mens & Wisselink N.V.
- 15.15 Pause café
- 15.30 **Work Shop II (suite)**
Intervenant : **Mr X**, Chambre de Commerce de Dubaï,
'Obstacles pour les employeurs'
(à confirmer)
Panel de discussion entre les divers intervenants sur les
obstacles bureaucratiques et administratifs liés au droit
du travail
Session Q&R
- 16.30 **Discussion générale : 'De l'opportunité de localiser
les employées? Quid du statut juridique, impact sur la
relation employeur / employé?'**
Introduction par le modérateur
- 18.00 Fin du premier jour du séminaire
- 19.30 Diner, Aquara terrasse, Dubai Marina Yacht Club

Lundi 29 mars 2010

- 9.00 **Work shop III**
Challenges de droit fiscal dans les marchés émergents
Intervenant : **Mr Howard Hull**, Associé et International Tax
Services Leader, Ernst & Young Middle East
Intervenant : **Mr Clarence Ellis**, Directeur Taesx,
Schlumberger Limited, basé a Dubaï.
Intervenant : **Mr Michiel Groenland** (a confirmer),
Avocat fiscaliste, Benvallor Attorneys at law - Tax lawyers
- 11.15 Pause café
- 11.30 **Work shop III (suite)**
**Vue générale sur les challenges en matière
d'immigration, de droit du travail et de droit fiscal
Bye-bye Dubaï: 'Fin de mission; Quelles sont les
implications légales en cas de départ ?'**
Panel de discussion: Avantages / Désavantages pour
expatriés et employeurs
- 13.00 Lunch de clôture
- 14.30 Fin



Administration

Venue of the Seminar

The Palace – The Old Town

Downtown Burj Dubai – P.O. Box 9770 – Dubai – UAE
T. +971 4 4287888 – F. +971 4 4287999
E: reservations@thepalace-dubai.com
<http://www.theaddress.com/en/hotel/the-palace-old-town>

Language – Number of Participants – Cancellation

The Seminar will be held in English and in French without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees	≤ 6.03.2010	> 6.03.2010
Speaker	EUR 425	EUR 425
AIIJA Member - < 35	EUR 425	EUR 550
AIIJA Member - ≥ 35	EUR 475	EUR 550
Non AIIJA Member	EUR 550	EUR 625
Accompanying person	EUR 200	EUR 200
Optional: Monday evening	EUR 80	

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, the get-together, the lunches and the dinner on Sunday. The accompanying persons' fee includes the get-together, the lunches and the dinner on Sunday. Registration will only be effective after payment.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC/SWIFT BGLLLULL
BGL BNP PARIBAS – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIIJA DUBAI – Name of the participant

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at special rates at the hotel conditions indicated below. These rooms will be held only until 6.03.2010.

The Palace The Old Town

Fax to 04 4238800 or email to groups@theaddress.com
DEADLINE FOR HOTEL BOOKING: 6th March 2010
Room Rate
Deluxe Room Single AED 1,000 (EUR 181) Double AED 1,100 (EUR 200)
The above room rates are per room night, inclusive of 10% Service Charge, 10% Municipality Fee and exclusive of International Buffet Breakfast at Ewaan Restaurant. The guideline rate for breakfast is AED 115 net per person.
The booking form is on the web: <http://www.aija.org/uploads/events/2010-The%20Palace%20The%20Old%20Town%20Booking%20Form.pdf>

The Address Dubai Mall

Fax to 04 4238800 – Email to groups@theaddress.com
DEADLINE FOR HOTEL BOOKING: 6th March 2010
Room Rate
Guest Room
(Run of the House) Single AED 800 (EUR 145)
Double AED 900 (EUR 165)
The above room rates are per room night, inclusive of 10% Service Charge, 10% Municipality Fee and exclusive of International Buffet Breakfast at Na3Na3 Restaurant. The guideline rate for breakfast is AED 115 net per person.
The booking form is on the web:
<http://www.aija.org/uploads/events/2010-The%20Address%20Dubai%20Mall%20Booking%20Form.pdf>

Booking must be made directly with the hotels.

Dress code: Business (working sessions) or smart casual (evening program).

Lieu du séminaire

The Palace – The Old Town

Downtown Burj Dubai – P.O. Box 9770 – Dubai – UAE
T. +971 4 4287888 – F. +971 4 4287999
E: reservations@thepalace-dubai.com
<http://www.theaddress.com/en/hotel/the-palace-old-town>

Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais et en français sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription	≤ 6.03.2010	> 6.03.2010
Intervenant	EUR 425	EUR 425
Membre de l'AIIJA - <35	EUR 425	EUR 550
Membre de l'AIIJA - ≥35	EUR 475	EUR 550
Non membre de l'AIIJA	EUR 550	EUR 625
Accompagnant	EUR 200	EUR 200
Facultatif: lundi soir	EUR 80	

Les droits d'inscription comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, le get-together, les déjeuners et le dîner de dimanche. Les frais d'inscription des accompagnants comprennent les pauses-café, le get-together, les déjeuners et le dîner de dimanche. L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC/SWIFT BGLLLULL
BGL BNP PARIBAS – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref : AIIJA "DUBAI"

Hôtel

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. Les hôtels repris ci-dessous offre des prix spéciaux aux participants au séminaire et aux accompagnants avant le 6 mars 2010.

The Palace The Old Town

Fax : 04 4238800 ou email groups@theaddress.com
Prix des chambres: Chambre Deluxe Room Single AED 1,000 (EUR 181)
Double AED 1,100 (EUR 200)/nuitée
Ces prix comprennent 10% de frais de service, 10% de taxe municipale mais ne comprennent pas le petit déjeuner au Restaurant Ewan (prix indicatif AED 115 par personne)
Le bulletin de réservation est sur le site:
<http://www.aija.org/uploads/events/2010-The%20Palace%20The%20Old%20Town%20Booking%20Form.pdf>

The Address Dubai Mall

Fax : 04 4238800 ou email to groups@theaddress.com
Prix des chambres: (Run of the House) Single AED 800 (EUR 145)
Double AED 900 (EUR 165)
Ces prix comprennent 10% de frais de service, 10% de taxe municipale mais ne comprennent pas le petit déjeuner Buffet Breakfast au Na3Na3 Restaurant (prix indicatif AED 115 par personne)
Le bulletin de réservation est sur le site:
<http://www.aija.org/uploads/events/2010-The%20Address%20Dubai%20Mall%20Booking%20Form.pdf>

Il doit être procédé aux réservations directement auprès des hôtels.

Tenue vestimentaire : tenue de ville (séances de travail) ou décontractée chic (programme du soir).

REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

DUBAI, 27-29.03.2010



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

To be returned before **6.03.2010** to / A retourner avant le **6.03.2010** à:

Association Internationale des Jeunes Avocats

avenue Louis Lepoutre 59/20 – BE-1050 Bruxelles – Belgium – Fax +32-2-347.55.22

Or register online at www.aija.org – enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name / Nom

Law firm / Cabinet

Address / Adresse

Zip Code / Code Postal City / Ville

Tel. / Tél. Fax:

E-mail Website:

Date of birth / Date de naissance Gender / sexe: M F

Accompanying person(s) / Accompagnant(s) First AIJA Event? / Premier événement AIJA? Yes / Oui No / Non

Special dietary requirements / Régimes alimentaires

Delegate / Participant Acc. pers

Registration Fees – Frais d'inscription

	≤ 6.03.2010	> 6.03.2010	
<input type="checkbox"/> Speaker / Intervenant	EUR 425	EUR 425	EUR
<input type="checkbox"/> AIJA Member / Membre AIJA - < 35	EUR 425	EUR 550	EUR
<input type="checkbox"/> AIJA Member / Membre AIJA - ≥ 35	EUR 475	EUR 550	EUR
<input type="checkbox"/> Non AIJA Member / Non Membre AIJA	EUR 550	EUR 625	EUR
<input type="checkbox"/> Accompanying person / Accompagnant	EUR 200	EUR 200	EUR
Optional / Facultatif			
<input type="checkbox"/> Monday evening / Lundi soir	EUR 80	EUR 80	EUR
<input type="checkbox"/> Donation to / à SOS Avocats			EUR
<input type="checkbox"/> Donation to / à Scholarship Fund			EUR
TOTAL			EUR

I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges. / Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°: **IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC/ SWIFT BGLLULL**

BGL BNP PARIBAS, Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg

Ref: AIJA "DUBAI"

No cheques – les chèques ne sont pas acceptés

PAYMENT VISA / MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/) of the amount of EUR (+ 20 EUR for bank costs/registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/) du montant de EUR (+ 20 EUR de frais bancaires par inscription)

Credit card Number / Numéro de carte de crédit: Exp. Date / Date d'expiration:

Security Code / Code de sécurité:

(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel / les 3 derniers chiffres qui sont imprimés au verso du support de la carte de crédit dans le panel de signature).

In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant. / En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Accommodation / Hotel: Booking must be made directly with the hotels / Il doit être procédé aux réservations de chambres directement avec les hôtels

Yes/Oui No/Non Full autorisation to print my details on the list of participants / Autorisation données complètes sur liste participants

Yes/Oui No/Non Full autorisation to forward my details to a sponsor / Autorisation données à un sponsor

Date

Signature

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUCI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEREZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS – NOUS « PARTAGEONS, APPRENNONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

United Arab Emirates

ORGANIZING COMMITTEE COMITÉ D'ORGANISATION

Nihat KURT

Fragomen Global LLP
Avenue des Arts/ Kunstlaan 44
BE-1040 Brussels
Tel: 32-25501020
Fax: 32-25501029
Email: nkurt@fragomen.com
<http://www.fragomen.com>

Yann MRAZEK

Cramer Salamian
Business Avenue Building, Office n° 515
P.O. Box 186549
AE- Dubai
Tel: +971 (4) 227 7427
Fax: +971 (4) 234 0904
Email: mrazek@cramer-salamian.com
<http://www.cramer-salamian.ch>

[Young lawyers of every country stand together.
They intend to defend those principles which are
common and which they consider to be indivisible
from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

